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"Žil bych nerad ve světě bez ptáků, lesů a nejrozličnějších 

zvířat. Byl by to strašný svět. Je na nás, aby takový 

neskončil. Dělám proto vše, co je v mých silách, a prosím 

vás, abyste pomohli i vy." 

                                                               Gerald Durrell britský spisovatel 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 20. ledna, jako již tradičně, zahajujeneme rok vycházkou v přírodě, nazvanou 
„Pochod kolem „Břestecké skály“. Vystoupat z Břestku k sekvojovci 
obrovskému není po vánočních svátcích vůbec jednoduché, mohutná koruna 
vždy ohromí. Hrad Buchlov jsme tentokrát vynechali. Pohled na hospůdku „U 
Špalka“ nás vždy lehce rozesmutní, protože Špalek se rozhodl odejít do 
důchodu, a jeho pohodová duše tu chybí. Vracíme se do Břestku ochutnat 
zabijačkové speciality a poslechnout muziku v místní tělocvičně. První letošní 
vycházka se vydařila. 
Na výroční schůzi dne 9. února jsme za přítomnosti hostů zhodnotili rok 
2023 a naplánovali aktivity pro rok 2024. Stěžejní rozhodnutí pro letošní rok je 
akce „Pohádkový les“, tak letos zase.  
Procházka k Buchlovskému kameni 15. února – vzpomínáme na Vojtu 
Rosůlka – horolezce, turistu a fotografa hor. 
15. března návštěva přírodní památky „Přehon“ kde nám příroda nachystala, 
jako každoročně, koberec krásných konikleců velkokvětých. 
Dne 30. března jsme se sešli na první letošní brigádě – úklid naučné stezky, 
příprava akce „Otvírání studánek“. Vašek vyřezal úžasný hřib za mostkem ke 
studánce. Závěrem malé posezení se zdobením vajec a pletením pomlázek. 
„Ukliďme Divoky“ -  6. dubna uklízíme lokality, jež k úklidu vybral František 
Ferenz. Závěrem zasloužený špekáček. Úklidu obce se zúčastnilo mnoho 
dospělých i dětí, máme radost, že obyvatelům obce není lhostejné, jak to 
v okolí vypadá. 
 Otvírání studánek v sobotu 20. dubna 2024 v Divokách. 
Tentokrát si s námi počasí zahrálo na „Apríla“, chvíli pršelo, chvíli svítilo 
sluníčko. Padlo rozhodnutí pro prostory Ekologického střediska. 
Improvizovanou studánku otevřely děti MŠ Zdounky. Malá dílnička nechala 
nahlédnout účastníky do tvorby z různých materiálů. Počasí se nakonec 
umoudřilo a děti si mohly vyzkoušet všechny připravené sportovní činnosti, 
také jízdu na koních. Na malém ohništi došlo i na špekáčky. K poslechu hrála 
skupina „Telegraf“ z Uherského Hradiště. 
Pohádkový les Divoky 44. ročník – 1. červen 2024 V sobotním uplakaném 

ránu přivítalo téměř třicet pohádkových zastavení odvážné návštěvníky říše 

pohádek. Záhy vycházející sluníčko rozzářilo tváře návštěvníků i celého 

pohádkového lesa. Organizačně, ať už v maskách, nebo při technických či 

jinak obslužných činnostech pomáhalo 173 úžasných kamarádů i z řad skautů 

z Uherského Hradiště. V neposlední řadě patří dík pracovníkům Obecního 

úřadu Zdounky za sečení, manipulaci s přivezeným materiálem a zapůjčení 

skákacího hradu. Děkujeme také SDH Roštín za požární dohled s přistavenou 

technikou a SDH Těšánky za zapůjčení a pomoc s postavením velkého stanu. 



Děkujeme všem, kteří nám letos pomáhali, aby nás pohádky nechaly 

nahlédnout do svého světa a současně všem připomenout, jak důležité je 

uchovat krásu naší přírody pro budoucí generace.  
Přechod Chřibů od 4. do 7.7. -  toto tradiční putování po známých i 
neznámých stezkách popisuje Pepa Snopek v samostatném odstavci. Jen by 
bylo třeba připomenout, že prožití těchto krásných chvil nám umožňuje 
ubytování v trampské osadě „Černá řeka“, kterou nám zapůjčili manželé 
Rosůlkovi.  
Pět dní s ochranáři z Divok 
V rámci práce s dětmi jsme uspořádali akci Pět dní s ochranáři z Divok ve 
dnech 29. července – 2. srpna. Základna – Ekologické středisko v Divokách, 
letos jsme měli téma „ Rok motýlů“.  
Za sportovní pomůcky a pomoc děkujeme Ing. Pavlu Mainušovi. Více 
podrobností v samostatném odstavci. 
Návštěva v ZO ČSOP Odry 
Přátelé ze ZO ČSOP Odry nás pozvali 23. - 25.8.2024 do své klubovny na 
železniční zastávce Klokočov. V sobotu jsme vlakem vyrazili do Čermné ve 
Slezsku. Navštívili jsme Černý důl (významná evropská lokalita pro netopýry) - 
Rabova štola na trase naučné stezky nazvané Dědictví břidlice.  Setkání 
s kamarády je vždy příjemné. 
SETKÁNÍ ČLENŮ A PŘÁTEL ČSOP 2024 Letos 6. – 8. září 2024, Rožmitál pod 
Třemšínem. Pořádající ZO Spálené Poříčí a Kancelář ÚVR ČSOP. Ubytování 
Rekreační středisko u Sobeňáku. Spolu pořádající organizace ZO ČSOP Spálené 
Poříčí nás ve spolupráci s přednášejícími a průvodci ze Správy CHKO Brdy 
a dalšími odborníky, seznámili s krásami a zajímavostmi Brd. V pátek se konaly 
poutavé přednášky např. o fauně a flóře Brd. V sobotu pak celodenní terénní 
exkurze různé náročnosti s průvodcem. Večer kapela, posezení u ohně, 
program pro děti. Prostor byl vždy samozřejmě i na popovídání s přáteli a 
výměnu zkušeností.  
Brigáda – výměna povrchu podlahy klubovny 
Na velké brigádě jsme se sešli 21. září. Bylo třeba provést opravu povrchu 
podlahy klubovny „Vagón“. Všechno bylo vystěhováno, za krásného počasí 
uklizeno, závěrem došlo i na zušlechtění dřevěného WC. Všem pomocníkům 
velké díky, klubovna byla připravena na další provoz. 
Zahrádkářská výstava ve Zdounkách 
15. září jsme ve spolupráci s ČSZ, ČSV, ZŠ a MŠ Zdounky připravili tradiční 
výstavu, kterou ale ovlivnily povodně a návštěvnost byla téměř nulová. Lidé 
měli jiné starosti. 
 



MAS Hříběcí hory - Dny pro klima 
1.a 2. října jsme spolupracovali s MAS Hříběcí hory -  Dny pro klima s 
programem určeným pro žáky mateřských a základních škol z území MAS. 
Celým naším programem se prolínal život motýla. Své výtvarné dovednosti 
mohly děti ukázat na stromech, listech, ježcích a motýlech. Krátce jsme 
informovali o činnosti naší základní organizace a možnostech návštěvy naučné 
stezky „Boří“ v Divokách. 
DEN STROMŮ v MŠ Zdounky 
4. října jsme se zastavili v Mateřské škole v Zdounkách s programem ke „Dni 
stromů“. Děti si vyzkoušely co z přírody již umí poznat. Plačtivé počasí nás 
nutilo zůstat pod střechou krásné venkovní učebny. Přesto si děti svojí 
dovedností přivolaly skřítky, podívaly se na práci se dřevem a vyzkoušely si 
zatlučení hřebíků, také hru na kytaru, protože i ta je ze dřeva. Závěrem si 
každý mohl odnést malého skřítka. Za pomoc a spolupráci děkujeme paní 
učitelce Jiřině Zelenkové. 
Bohužel, naši venkovní akci„Den stromů“, plánovanou na 5. října, jsme museli 
z důvodu nepříznivého počasí zrušit, tak snad příští rok. 
Vyznamenání „Příroda děkuje“  
5. října, u příležitosti životního jubilea, předal pan Luděk Kostelník (člen 
Ústřední výkonné rady ČSOP) vyznamenání „Příroda děkuje“ našemu 
dlouholetému členovi Zdeňku Zbránkovi. Toto vyznamenání se uděluje 
členům ČSOP za významný přínos k ochraně přírody a kulturního dědictví. 
Dne 16.11. jsme se zúčastnili Členské schůze Severomoravského regionálního 
sdružení, jehož jsme členy, které se uskutečnilo v sídle ZO ČSOP Salamandr 
v Rožnově pod Radhoštěm. Po ukončení Členské schůze nás čekala exkurze do 
Valašského muzea v přírodě v nově budované části „Kolibiska“, zatím 
nepřístupné veřejnosti. 
Malé posezení 6. prosince v opravené klubovně za praskání krbu a koled nás 
příjemně naladilo k vánočnímu času. 
Tradiční konec roku patří „Výstupu na Brdo“, absolvovali jsme ho 27.12. Počasí 
nám přálo, cesta lesem utíkala ve společnosti příjemných lidí. Pod rozhlednou 
jsme si opekli špekáčky a pokochali se výhledy na Chřiby. Na zpáteční cestě 
jsme se již těšili do vagónu, kde nás čekalo posezení u svařeného vína, 
dobrého gulášku a voňavého domácího cukroví. Pohodu u krbu 
dotvářeli kamarádi muzikanti. 
Byl to hezky strávený den na ukončení roku. 
                                                                       Jarmila Šoltísová 
 



Přechod Chřibů od 4. do 7.7. 
Ve čtvrtek 4. července přijíždíme pod Břesteckou skálu. Ubytování v osadě 
Černá řeka je krátké. Již dnes navštívíme pěšky Velehrad, láká nás bohatým 
programem k výročí Cyrila a Metoděje. Po dvou hodinách nás vítá 
Velehradská bazilika. Proslulost akce přilákala mnoho návštěvníků. Vzpomněli 
jsme si na kamaráda Frantu Silného, který je v přilehlém gymnáziu školníkem. 
Měli jsme štěstí, po chvíli se nám ho podařilo vyhledat. Setkání bylo halasné a 
hned se nás ujal coby průvodce historií. Prohlédli jsme si starobylou školní 
budovu včetně nedávno renovované kaple. Na nádvoří vystupovalo několik 
umělců, nás zaujal Hradišťan a děvčata byla okouzlena skupinou Javory. Blížící 
se večer nás přinutil k odchodu zpět na základnu. Chvíli nám trvalo, než jsme 
se našli. Ještě na kopci u lesa se ohlížíme na panorama Velehradu s vévodící 
bazilikou. Rychle se stmívá. Vítá nás osada Chabaně a okolo velkého 
sekvojovce pospícháme pod Břesteckou skálu. Na chatu přicházíme už za tmy. 
Něco k snědku a každý si vyhledává nocleh. Někteří se ubytovali v přilehlých 
stanech, jiní zalehli do duchen ve společné ložnici. Noční spánek byl klidný, 
únava nás dostala, jen Bojar se rozštěkal, asi mu kolem stanu přešla srnka 
nebo zajíc. Ranní probuzení bylo příjemné, ucítil jsem vůni kávy, naše holky již 
chystaly snídani. Za vůně klobás a špeku, se domlouváme na dnešním 
programu. Jako by je vůně přilákala, již přichází další členové našeho spolku. 
Po veselém uvítání se vydáváme na plánovanou vycházku, okolo svaté 
Barborky a hradu Buchlova. Po svahu se přesouváme do údolí, které přetíná 
silnice č. 50. Opatrně přecházíme a dostáváme se po staré silnici na rozcestí. 
Tu nás upoutávají tabule naučné stezky s místními druhy fauny a flóry. Volíme 
lesní cestu navazující do údolí Dlouhé řeky. Vlevo míjíme Karlovu skálu. Dále 
scházíme dubovým lesem na přilehlé louky, kousek od bývalé hospůdky „U 
křížku“. Den je hezký, slunečný a začíná být horko. Přicházíme na Smraďavku a 
přes lávku, kolem okrasného rybníčku, navštěvujeme Lázně Leopoldov. 
Protože je k polednímu, občerstvíme se a poobědváme něco dobrého. Zaujalo 
nás, že obsluhující číšník přenáší obědy z patra po 20 schodech dolů na 
zahrádku. Jako obyčejně Pepa vymyslel zkratku, okolo přehrady, po zásluze 
delší a horší cesta obilným polem. Po nějaké době vycházíme u zámecké 
zahrady v Buchlovicích. Na náměstí nás přepadla ukrutná žízeň. Tuto okamžitě 
zaháníme. Posilnění se vydáváme přes městečko k hradu Buchlovu. Přiházíme 
na křižovatku pod Barborkou a směrem dolů po značce nás očekává hospůdka 
pod skalou. Trocha odpočinku a odcházíme na základnu. Večerní menu bylo 
společné, cigáro zavonělo na roštu celým okolím. Vůně musela být libá neboť 
psi štěkali v celém údolí. Večerní vyprávění a vzpomínky nám nedají hned 



spát, až v pozdních hodinách se vytrácíme do duchen. Občas v noci 
procitáme, za rušivého klapotu dveří od dřevěného WC. Loňský scénář se 
opakuje, uzenina byla asi bohatá na sádlo.  
Probuzení ranní písničkou ptáků a lákavá vůně snídaně, byla příjemná. Po jídle 
se domlouváme na dnešní vycházku. Dělíme se na dvě skupinky. Jedni chtějí 
prozkoumat Břesteckou skálu, ostatní se vydáváme lesní stinnou silničkou 
směr Buchlovský kámen. V půli cesty odbočujeme vpravo na zarostlou stezku, 
tato nás zavádí k lovecké chatě. Asi jsme tu nevhod, neboť sojky na nás 
neustále pokřikují. Po krátkém odpočinku si to šlapeme zpevněnou cestou, 
tato nás dovede na začátek „Dubového dílu“. Pokračujeme okružní trasou na 
Chabaně s dominantním sekvojovcem. Dále po silnici do Břestku, kde se 
všichni potkáváme u hřiště. Každý máme své zážitky, kterými se při obědě,  
v hospůdce „U Krtka“, častujeme. Je velké horko, a tak odpoledne trávíme ve 
stínu terasy na chatě, hrajeme různé hry. Voda z blízké studánky nás osvěžuje. 
Abychom se pohybovali, uskutečníme ještě krátkou večerní vycházku údolím 
ku Břestku. Večerní chládek přináší úlevu po horkém dni. Při jídle plánujeme 
poslední den naší letošní výpravy. Někteří musí ráno odjet domů, ostatní 
volíme návštěvu zámeckého parku v Buchlovicích. Noc byla tentokrát klidná, 
neboť únava po horkém dni dolehla na každého z nás. Ráno dojídáme zbytek 
zásob, uklízíme chatu. Přesouváme se auty do Buchlovic na parkoviště u 
zámku.  Francouzský i anglický park byly úchvatné. Radost nám též udělala 
otevřená kavárna s vůní čokolády a jiných sladkých pochutin. Na zpáteční 
cestě zahradou se zastavujeme v přilehlém zahradnictví s nepřeberným 
množstvím kvetoucích fuksií. Poslední zastávku tvoří návštěva záchranné 
stanice volně žijících živočichů, kterou vede náš kamarád Karel. Plni dojmů 
odjíždíme k domovům. Sedám na lavičku u nás doma a v klidu rozjímám nad 
hodnotným čtyřmi dny prožitými s dlouholetými kamarády v našich 
Buchlovských horách. Vzpomínky mě zavádí i na ty, kteří již nejsou mezi námi. 
Co jsme se spolu nachodili a užili veselých příhod. Važme si proto každého 
okamžiku, který nám život dá prožít s přáteli v běžném životě, neboť žádná 
chvíle se již nevrátí. 
                                                                           Pepa Snopek 
 
 
 
 
 
 



Brigádnická činnost v roce 2024 
 
Každý rok v zimních měsících přikrmujeme ptáky na krmítkách. Používáme 
slunečnici, která je financována z prostředků organizace. 30. března první 
velká brigáda na zprůchodnění NS. Po velkých větrech popadané stromy po 
celé trase NS, úklid u vagónu a v okolí studánky. 
6. dubna jsme se zapojili do akce „Ukliďme Divoky“. Lokality k úklidu 
organizačně vytipoval František Ferencz. Úklidu obce a okolí se zúčastnilo 
mnoho dospělých i dětí. Je zřejmé, že obyvatelům obce není lhostejné, jak to 
v Divokách a okolí vypadá. 
Před „Otvíráním studánek“ nám pomohl s úpravou chodníčku ke studánce 
Jirka Sam Kamas (vysypání štěpkou). Vašek Čevela vyřezal za mostkem ke 
studánce krásný dřevěný hřib. Ostatní členové natírali dřevěné části tabulí, 
aby bylo vše připraveno. Bohužel jsme museli narychlo připravit ekologické 
středisko z důvodu nepříznivého počasí. 
Pohádkový les je na brigádnické hodiny velmi náročný, příprava trasy, kostýmů 
a rekvizit, pečení perníčků a na závěr úklid celé trasy. Také vyřízení všech 
povolení a objednání služeb. V tuto dobu jsou zapojeni všichni členové včetně 
kamarádů. V den pohádkového lesa bylo na trase a v obslužných činnostech 
celkem 173 lidí. 
Spousta brigádnických hodin bylo věnováno dětem , např. „Pět dní 
s ochranáři“ , kde jako koordinátor působila Marie Rokosová, „Dny pro klima“ 
a „Den stromů“ v MŠ Zdounky. 
Milan Vávra pravidelně sekal trasu naučné stezky. 
Po srpnových dlouho trvajících deštích znovu popadaly stromy, nejvíce na 
přístupové stezce ke studánce. Cesta byla zprůchodněna za pomocí skautů 
z Uherského Hradiště. 
21. září – generální brigáda na opravě podlahy v klubovně „Vagón“, kterou měl 
na starosti František Strelec. Společnými silami byla vyměněna podlahová 
krytina v celém vagóně včetně kuchyňky. Oprava si vyžádala vystěhování 
všeho nábytku a nádobí. Vše bylo opraveno, umyto a vráceno na své místo.  
O přípravu občerstvení se celoročně starali Marie Rokosová a Josef Snopek. 
Jarmila Šoltísová se celoročně stará o registraci organizace, vedení účetnictví, 
všechny tisky (plakáty novoročenky, pozvánky apod.), výroční zprávu a 
podklady pro WEB, který nám technicky zpracovává Petr Obdržálek.  
Všem ostatním, kteří zde nejsou jmenováni patří velký dík za čas věnovaný 
činnosti naší organizace. 
                                                                                          Zdeněk Zbránek 
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Předání vyznamenání  

 Zdeňku Zbránkovi 

 

 

Členská schůze Severomoravského regionálního sdružení ČSOP 

 

 

             

 

 

 

 

 

 



           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Den stromů v Mateřské škole Zdounky 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

           

 

 

 

„Výstup na Brdo“             

 

 

 

 

 

 

 
                          

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Pět dní s ochranáři z Divok 
 
V rámci práce s dětmi jsme se rozhodli uspořádat 2. ročník prázdninové akce 
„Pět dní s ochranáři z Divok“. Letos jsme se dětem, v podobě příměstského 
tábora, věnovali od pondělí 29. 7. do pátku 2. 8..  
Rok 2024 byl „Rokem motýlů“ a my jsme se zaměřili také na téma motýlů. Na 
rozdíl od loňského roku nám počasí přálo, a proto vnitřní prostory 
ekologického střediska v bývalé Divocké škole byly opravdu jen základnou, kde 
jsme se ráno s dětmi sešli. Spíše sloužilo jako jídelna a dílna. Většinu dne děti 
trávily venku v okolí školy, na hřišti a v lese. V pondělí rodiče nadšené děti 
přivedli do školy, další dny už děti nemohly dospat a chodily do školy samy.  
První den, po opadnutí rosy, jsme se protáhli na naučné stezce, do oběda 
jsme byli zpátky a nastalo tvoření motýlů, zdobení polštářů (téma motýli, ale 
u někoho převládly sportovní zájmy). Děti si také vyrobily netradiční hudební 
nástroj z plechovky a rýže. 
Druhý den, v úterý, jsme se s dětmi sešli u autobusové zastávky v Divokách a 
společně s Pavlem Mainušem podnikli výlet na Hostýn. Zážitkem pro děti byla 
už cesta vlakem a autobusem tam i zpět. Mnozí poprvé něco slyšeli o Křížové 
cestě a někteří překonali strach z výšek a zdolali rozhlednu na Hostýně. 
Středa patřila sportovnímu klání. Na divockém hřišti proběhla olympiáda. Děti 
a někteří dospělí si vyzkoušeli skok do dálky, hod granátem, chůzi na chůdách, 
skákání v pytli, běh na čas a skákání přes švihadlo. Všechny děti dostaly 
diplom. Odpolední lakrosový turnaj s Petrem Vymětalem měl u všech veliký 
úspěch. 
Ve čtvrtek konečně děti pochopily, proč si vyráběly plechovkový nástroj. Po 
snídani jsme se pěšky vydali k trampské chatě „Modřinka“. Aby cesta na 
Modřinku lépe ubíhala, plnily děti různé úkoly – hledaly poklad, stavěly 
domečky pro skřítky, poznávaly přírodu. Průvodcem trampingem nám byl 
Zdeněk Hasala, při jeho povídání všichni seděli tiše jako pěny. Za doprovodu 
jeho kytary jsme si zazpívali několik trampských písní. U ohně jsme si opekli 
špekáčky a před zpáteční cestou se posilnili buchtami s povidly. Večer jsme se 
s 12 dětmi sešli k nocování v týpí ve školní zahradě. Děti si poslechly něco ze 
života indiánů, prošly stezku odvahy a unavené se zakutaly do spacáků a při 
čtení Pohádek z lesa usnuly. Ranní probuzení proběhlo v dešti a následoval 
útěk do školy. Bohužel týpí nám promoklo a s ním i většina spacáků, dek a 
oblečení dětí. Naštěstí v poledne vysvitlo slunce a věci prosušilo. 



Páteční dopoledne jsme věnovali dokončení výtvarných prací, vymýšlení 
masek na karneval. Jízda na koni probíhala mezi kapkami deště, ale naše děti 
nejsou z cukru… Odpoledne karneval s tanečky a závěrečné vyhodnocení. 
Akce se zúčastnilo 18 dětí, ke spaní v týpí sebralo odvahu 12 dětí. No, asi to 
nebyl poslední ročník… 
                                                                                                  Marie Rokosová 
 

 

 

                    Komentář k příjmům a výdajům v roce 2024 
 
Základní organizace měla v roce 2024  celkem příjmy ve výši 165 tis. Kč. Z toho 
neinvestiční příspěvek Obce Zdounky 48 tis., pohádkový les 88 tis.,  
ALFA Blades a.s.  Zborovice   nám poskytla 20 tis. za reklamní činnost.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Výdaje roku 2024 byly směřovány na další etapu údržby tabulí, celkovou 
opravu NS a podlahy klubovny, v neposlední řadě na práci s dětmi, na 
vzdělávání členů a běžný provoz organizace.  
Výdaje roku 2024 činily celkem 133 tis. Kč. 
Činnost celé organizace je podrobně komentována ve výroční zprávě za rok 
2024. 
K 31. 12. 2024 byla provedena inventura majetku a nebylo shledáno závad.  
Dále byla provedena inventura pokladního zůstatku a nebylo shledáno závad. 
Při činnosti organizace byla odpracována řada brigádnických hodin, což 
považujeme za velký přínos do našeho hospodaření. 
Děkujeme všem členům, ale také příznivcům, kteří se jakkoli podíleli na 
činnosti a získávání prostředků pro naši ZO.  
V neposlední řadě děkujeme Obecnímu úřadu Zdounky za finanční  a 
technickou pomoc. Všichni tak přispěli k dobrému chodu organizace v roce 
2024. 
 
                                                          Jarmila   Šoltísová 
                                                                  hospodář           
         
 
Veškeré doklady jsou řádně vedeny a souvisí s hlavní činností organizace. 
Prostředky byly použity v souladu s plánem práce pro rok 2024.  
                                       
                                                           Jiří Pavelka 
                                                                 revizor  



Hospodaření v roce 2024 

 

Bankovní účet  k 31.12.2023 Kč 184592 

Pokladna k 31.12.2023 Kč 11578 

Finanční prostředky celkem k 31.12.2023 Kč 196170 

      

Hospodaření v roce 2024     

Příjmy     

Pohádkový les - vstupné Kč 87650 

Ostatní příjmy Kč 26132 

   
Členské příspěvky Kč 3700 

Příspěvek na činnost od Obce Zdounky Kč 48000 

Příjmy celkem Kč 165482 

Výdaje     

Výdej ES - naučná stezka Kč 2899 

Výdej příspěvek na činnost od Obce Zdounky Kč 48000 

Výdaje Pohádkový les Kč 56496 

Provozní režie Kč 22239 

Odvod členských příspěvků Kč 3700 

Výdaje celkem Kč 133334 

Rozdíl příjmů a výdajů Kč 32148 

      

Bankovní účet k 31.12.2024 Kč 195672 

Pokladna k 31.12.2024 Kč 32647      

Finanční prostředky celkem k 31.12. 2024 Kč 228319 



 
Plán práce ZO ČSOP Divoky na rok 2025 

 
 
1. Výroční členská schůze – 7. února 2025 
2. Registrace organizace (J. Šoltísová)  
3. Aktualizace a doplnění internetových stránek.  
4. Plánování brigád na NS a oprava střechy v klubovně. (Z. Zbránek,  
    J. Snopek)          
5. Brigáda k akci „Otvírání studánek“ (Z. Zbránek, J. Snopek)  
6. Akce „Ukliďme Divoky“  
7. Otvírání studánek – 26.dubna 2025 ve 14.00 hod.  
8. Sečení naučné stezky, vyřezávání křovin, úprava terénu  
    (Z. Zbránek, J. Snopek, M. Vávra)  
9. Příprava pohádkového lesa (J. Snopek, Z. Zbránek,  
     J.Šoltísová, F. Strelec)  
10.Pohádkový les Divoky 24. května 2025 v 9.00 hod.  
11. Průběžná údržba NS.  
12. Letní přechod Chřibů (J. Snopek)  
13. Akce pro děti „Pět dní s ochranáři“ 
14. Celostátní setkání členů ČSOP  
15. Den stromů 11. října 2025 ve 13.00 hod. 
16. Údržba NS – nátěr tabulí. 
17. Předsilvestrovský výšlap na Brdo 27. 12. 2025 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 



Seznam členů v roce 2024 
 

                        Snopek Josef                             předseda 
                        Zbránek Zdeněk                        místopředseda 
                        Rokosová Marie                        jednatel 
                        Šoltísová Jarmila                       hospodář 
                        Strelec František                       člen výboru 
                        Pavelka Jiří                                 revizor 
 
 
  Čevelová Michaela 

Čevela Václav 
Hanáčková Hana 

Jura Stanislav 
Jurová Magda 
Pavelka Jiří ml. 
Pavelková Petra 

Rokos Radim 
Strelec Tomáš 

Šoltís Petr 
Vávra Milan 

Vymětal Petr 
 
 

 

 

 

 

 

 

„Bojar“ 

 

 
 



 

PF 2025 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příjemné prožití vánočních svátků 

hodně zdraví, štěstí a úspěchů 

v novém roce přejí 

Ochránci přírody Divoky 
Tradiční akce pro veřejnost v roce 2025 

26. dubna -Den Země a otvírání studánek 

ve 14.00 hod. u studánky v Zápletách 

24.   května  -  Pohádkový les 

od 9.00 do 12.00 hod. – les Boří 

11. října  –  Den stromů 

v 13.00 hod. u „Vagónu“ 

prosinec – Tradiční výstup na Brdo 

Děkujeme za přízeň v roce 2024 

a přejeme hodně 

kouzelných zážitků v přírodě v roce 2025 



 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Výstup na Brdo 2024 
 
 
 
 
 
 

www.csopdivoky.cz 
2024 

http://www.csopdivoky.cz/

